
   

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-04-25, § 7 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 25 april kl. 16:00 – 16:15 

 Plats Serafen, Hantverkargatan 2 L 

 Justering 
 
 
 

Fredagen den 28 april 2023 §§ 1-3, 5-10, 12, 13 

Omedelbart justerade paragrafer §§ 4, 11 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

Stian Armstad (S) 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) §§ 9-13 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Anders Öhrling (S) för Marie-Helena Fjällås (MP) §§ 1-8 

 

Ersättare:  

Anders Öhrling (S) §§ 9-13 

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström,  

Susanne Olsson, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 7 
Inhyrning av idrottslokaler i Gjutmästaren 6, Ulvsunda 
Dnr 3.1/2023/2629 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner föreslagen förhyrning av de 
nya idrottshallarna Gjutmästaren 6, Ulvsunda. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner den bedömda 

hyreskostnaden om 54,8 mnkr beräknat på KPI med 
oktober 2022 som basår. 

 
3. Nämnden begär hos kommunstyrelsens ekonomiutskott 

om godkännande av att hyra in de nya idrottshallarna 
Gjutmästaren 6, Ulvsunda, med en preliminär 
tillkommande hyra första året om 54,8 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 april 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Idrottscentret i Gjutmästaren 6 kommer bli ett verkligt lyft för 
idrotten, inte bara i Bromma utan för hela Stockholm. Här 
kommer både små och stora idrotter att blandas och möjligheter 
skapas för Stockholm att kunna genomföra olika 
publikevenemang för upp till 2400 åskådare. Vi ser fram emot 
den dagen lokalerna står redo för inflyttning. 
 
Det som däremot är beklagligt är att även detta projekt blir 
försenat, precis som flera andra investeringsprojekt sedan 
vänsterstyret tagit över. I inriktningsbeslutet från 2021 står det att 
hyresavtalet skulle vara från 2025-01-01 till och med 2049-12-31 
men i det nya genomförandebeslutet kan vi läsa att det försenas 
ett halvår till att börja gälla 2025-07-01. Eftersom det är tänkt att 
Ulvsunda kommer vara en evakueringsplats för andra 
idrottsanläggningar som behöver renoveras eller stängas skickar 
det signaler om att även dessa viktiga projekt kommer att 
försenas. Ingen förening ska behöva stå utan hall på grund av 
förseningar. Till exempel kommer detta påverka de verksamma 
idrotterna i Liljeholmshallarna där stadens hyreskontrakt för 
lokalerna bara sträcker sig till 2024-03-31. 
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Det går inte att utläsa av ärendet men vi förutsätter också att 
hyreskostnaden i avtalet är justerad för att idrottsnämnden har 
ett större underhållsansvar än i andra hyresavtal för 
anläggningar.   
 
Majoriteten har tidigare sagt att de av ideologiska skäl inte vill 
ingå i långsiktiga hyresavtal med annan aktör . Här planeras ett 
hyresavtal med stadens  vinstdrivna bolag som förvaltar mark 
temporärt. Avsikten är alltså rimligen att avyttra fastigheterna till 
en annan aktör med tiden. Det framgår inte om majoriteten 
ändrat uppfattning i frågan om inhyrningar i externa aktörers 
fastigheter men om man inte har det kommer alltså även dessa 
nya lokaler att belasta stadens balansräkning framöver och 
därmed ytterligare minska utrymmet för andra angelägna 
idrottsinvesteringar. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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